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Referat fra ekstraordinært møde den 29.02.2024 

Afbud: Henne Gulløv 

Referent: Bodil Ravn 

 

Dagsorden: 
1. Drøftelse af medlemmernes forslag til behandling på generalforsamlingen:  
2. Regnskab og revisorer 
3. Nyt fra Træning 
4. Nyt siden sidst 

 
 

1. De indkomne forslag blev drøftet og kommenteret ud fra klubbens vedtægter. MS 
fremlægger bestyrelsens holdninger på generalforsamlingen.  
Peter Schack har sagt ja til at være ordstyrer.  

 
2. HCA gennemgik regnskab.  

Erik Krogh Larsen som revisor nr2.   
 

Reparation af hegnet langs hallen vil beløbe sig til 58.700kr, mens en totalrenovering vil 
koste 115.000kr 
HCA laver ansøgning til Odense Kommune pulje 2:1 på 58.700 

 
3. Et forslag fra Rikke om, at træning udendørs starter lidt tidligere og at indendørs træning 

stopper tilsvarende tidligere, så det bliver 18 uger ude og 22 inde (nu: 16 og 24). Klubben 
er afhængig af, at firmaet har gjort de udendørs baner klar i tide – og at vejret arter sig.  

 
4. Klub Ladder: fortsætter i kommende år. Bestyrelsen opfordrer alle interesserede til at 

melde sig (tilføj. 15.03.: DTF har gjort Ladder software gratis; informationer og tilmelding 
inden længe. Følg med på hjemmesiden og klubbens facebook-side; HB) 
 
MS deltog i Generalforsamling FTU, hvor Allan Poulsen talte om frivilligt arbejde. På 
generalforsamlingen FTU blev holdningen til DTF drøftet, og bestyrelsen er grundlæggende 
enig i kritikken af den nuværende bestyrelse i DTF, selv om vi har fået god hjælp ved 
henvendelser til DFT.  MS og HCA deltager 16.03. i DFT-generalforsamlingen i Brøndby.  

 



Bestyrelsen formoder, at padel kan have toppet som populær sport. Nyt er pickleball som 
kunne være en mulighed (badmintonbane) på den lille udendørs bane – dog vil der 
sandsynligvis være behov for yderligere hegn. 


